English / 中文: Dirty, dark secrets of D-Day France, 6 June 1944, with crucial World War II background in China and Japan. China Rising Radio Sinoland 210606 / 法国 D 日肮脏和黑暗的秘密,发生在 1944年6月6日,在当时中国和日本正在发生残酷的二战的背景之下。崛起的中国广播 210606



Pictured above: the city of Le Havre was flattened by totally gratuitous, genocidal Allied bombing across Normandy, before and following D-Day in France on June 6, 1944. Come to think of it, Le Havre looked just like Hiroshima and Nagasaki, after they were wiped of the face of the map with atomic bombs. What a coincidence.

上图: 1944 年 6 月 6 日在法国 D 日前后,勒阿弗尔市被盟军在诺曼底的无端种族灭绝轰炸夷为平地。 想想看,勒阿弗尔看起来就像广岛和长崎,他们被原子弹擦了擦地图的脸。真是巧合啊

崛起中的中国的常客 (CRRS),并获得免费书籍! 支持我所有的努力工作,视频,播客和采访在 CRRS 通过贝宝!

https://www.paypal.me/ChinaRisingRadioSino

通过 FundRazr 支持我有关 CRRS 的许多研究和文章! FundRazr 还接 受银行卡和 PayPa1…

https://fundrazr.com/91a6sb?ref=ab_78aX23

支持我许多小时的研究和文章 CRRS 通过资金筹集!

成为中国科技快讯!现在就来看看你的未来吧!

https://www.patreon.com/China Rising Radio Sinoland

http://patreon.com/China Tech News Flash

所有这些都是为了实现同样的双赢目标:独特的研究、报道和讲述真相,以支持全球 99%的人,为了一个更加公正和互利的 21 世纪。

团结一致,卜杰富

使用微信和支付宝,请支持我数百小时的研究、写作和发表文章,也为你翻译中文版!感谢体谅!



访谈原文及音视频链接 / Original article with audio-visual podcasts:

https://chinarising.puntopress.com/2021/07/02/english-%e4%b8%ad%e6%96%87-dirty-dark-secrets-of-d-day-france-6-june-

 $\frac{1944-\%e6\%b3\%95\%e5\%9b\%bdd\%e6\%97\%a5\%e8\%82\%ae\%e8\%84\%8f\%e5\%92\%8c\%e9\%bb\%91\%e6\%9a}{\%97\%e7\%9a\%84\%e7\%a7\%98\%e5\%af\%86\%ef\%bc\%8c\%e5\%8f\%91/$

Today marks the 77th anniversary of the Allied D-Day Landing in France.

今天是盟军登陆法国 77 周年。

I'm sure not going to make any friends among the French side of my family, by writing this post. They have roots in Normandy and have been coming to Arromanches-les-Bains for summer vacations for four generations.

我肯定不会通过写这篇文章在家人的法国方面交到任何朋友。他们扎根诺曼底,四代人都来阿罗曼奇-莱斯-班斯度暑假。

I live is this small village where Allied troops arrived on D-Day, June 6th, 1944, with their celebrated floating port, that was shipped over from England and built on site, to bring in all the materiel needed for the invasion. The family house we live in was billeted as the Allied post office and we can see the landing beach from it. On the paternal side, the other house here was taken over as a military command, since it looks right out over the water, where the port was built. Needless to say, my attachment to D-Day is above average.

我住的是一个小村庄, 盟军部队在 1944 年 6 月 6 日 D 日到达, 他们著名的浮动港口, 从英国运过来, 并在现场建造, 以带来入侵所需的所有物资。我们住的家庭房子被标为盟军邮局, 我们可以从中看到着陆海滩。在父亲那边, 这里的另一所房子被接管为军事指挥部, 因为它从水面上看, 港口是在那里建造的。不用说, 我对 D 日接触程度高于平均水平。

The landing was a daring, brilliant operation, getting high marks as a feat of engineering, while thousands of US, British and Canadian soldiers died during and after the invasion.

这次登陆是一次大胆而精妙的行动,作为工程学的壮举获得了很高的分数,而成千上万的美国、英国和加拿大士兵在入侵期间和之后死亡。

Today there will be lots of celebrations. Normally, thousands of people, including global leaders and dignitaries come, but with the great reset covid plandemic, it is just a bunch of European tourists.

今天将有很多庆祝活动,通常成千上万的人,包括全球领导人和政要来,但随着 Covid-19 传染病大流行的清理,现在只是一群欧洲游客。

So far, so good. Be that as it may, Russian President Vladimir Putin has been snubbed for years, as has Chinese President Xi Jinping. Russia always invites Western leaders to attend Victory Day in Moscow, every May 9th. Since 2015, V-Day in China is honored on September 3rd and all Western leaders are invited (http://chinarising.puntopress.com/2015/09/04/from-may-9th-in-moscow-to-september-3rd-in-beijing-the-anti-west-order-comes-full-circle-moscow-beijing-express-on-the-saker-44-days-radio-sinoland/).

Nevertheless, Eurangloland leaders continue to refuse to participate in these events, which is a sad statement indeed, about the arrogance and racism of empire. To do so would be to admit the truth: Allied forces did not liberate Europe and Asia from global fascism. The Soviet Union (Russia) and China did.

目前为止,一切都好。不过俄罗斯总统弗拉基米尔·普京多年来一直受到冷落,中国国家主席习近平也遭到冷落。俄罗斯总是邀请西方领导人参加每年 5 月 9 日在莫斯科举行的胜利日。自 2015 年以来, 9 月 3 日是中国的胜利日, 所有西方领导人都受到邀请。

(http://chinarising.puntopress.com/2015/09/04/from-may-9th-in-moscow-to-september-3rd-in-beijing-the-anti-west-order-comes-full-circle-moscow-beijing-express-on-the-saker-44-days-radio-sinoland/).

然而,欧朗洛兰领导人继续拒绝参加这些事件,这确实是一个关于帝国傲慢和种族主义的可悲声明。 这样做就等于是承认事实:盟军没有将欧洲和亚洲从全球法西斯主义中解放出来。苏联(俄罗斯)和 中国做到了。

Yes, thousands of Allied soldiers died during World War II and with them, a total of 966,000 military and civilian people in the two theaters, east and west, were lost among the Five Eyes allied countries: the US, Britain, Canada, Australia and New Zealand (https://www.nationalww2museum.org/students-teachers/student-resources/research-starters/research-starters-worldwide-deaths-world-war). At the same time, Russia and China each lost no fewer than 25,000,000 citizens, a total of 50 million, with credible research showing they each lost closer to 35 million compatriots, or 70 million total. Even at the lower figure, Russia and China lost 50 times more people than the allied countries together. Put another way, the Allies lost 2% as many people as Russia and China combined.

是的,在第二次世界大战期间,成千上万的盟军士兵与他们在一起,在东部和西部的两个战区共有 966000 名军民中丧生,这些人来自美国、英国、加拿大、澳大利亚和新西兰这五眼联盟国家。 (https://www.nationalww2museum.org/students-teachers/student-resources/research-starters/research-starters-worldwide-deaths-world-war).与此同时,俄罗斯和中国各损失了不少于 2500 万公民,总共 5000 万,可信的研究表明,他们各自损失了近 3500 万同胞,即 7000 万同胞。即使数字低点,俄罗斯和中国损失的人数也是盟国的 50 倍。换句话说,盟军损失的人数是俄罗斯和中国总和的 2%。

More statistics reveal hard truths that totally demythify relentless, Western Big Lie Propaganda Machine (BLPM) brainwash. In June 1944, when the Allies landed outside my window, Germany had 287 divisions of troops, with seven in Germany, 150 on the Eastern Front and 66 on the Western (French) Front. You can do the math. This means that the D-Day landing was doing battle against only 23 percent of the Wehrmacht's forces (https://www.axishistory.com/axis-nations/134-campaigns-a-operations/campaigns-a-operations/2085-number-of-german-divisions-by-front-in-world-war-ii). This, while the Soviet Red Army was grinding Nazis into dog food, on its relentless drive towards Berlin, losing millions of its own in the process.

It's the same story in the Pacific, about which I wrote in The China Trilogy

(https://chinarising.puntopress.com/2018/06/30/praise-for-the-china-trilogy-the-votes-are-in-it-r-o-c-k-s-what-are-you-waiting-for/). Mao Zedong and the People's Liberation Army (PLA) were fighting three enemies simultaneously: fascist Japan, fascist Chiang Kai-Shek's Guomindang (GMD, oftentimes noted as KMT) and imperialist United States. Western propaganda likes to censor the fact that the US gave GMD billions of dollars in weapons, materiel and training, with 100,000 red-white-and-blue military personnel fighting side-by-side with them, along with many remaining Japanese troops, trying to exterminate the unstoppable Chinese Communist revolution.

更多的统计数字揭示了一些严酷的事实,这些事实完全揭开了无情的西方大谎言宣传机器(BLPM)洗脑的神秘面纱。1944年6月,当盟军降落在我的窗外时,德国有287个师,其中7个在德国,150个在东部战线,66个在西部(法国)前线。你可以做数学题。这意味着 D 日登陆只与23%的韦尔马赫特部队作战(https://www.axishistory.com/axis-nations/134-campaigns-a-operations/campaigns-a-operations/2085-number-of-german-divisions-by-front-in-world-war-ii).当苏联红军把纳粹磨成狗粮,并无情地向柏林进发,在这个过程中失去了数百万人。太平洋上的故事也一样,我在《中国三部曲》上写过。

(https://chinarising.puntopress.com/2018/06/30/praise-for-the-china-trilogy-the-votes-are-in-it-r-o-c-k-s-what-are-you-waiting-for/). 毛泽东和中国人民解放军同时与三个敌人作战: 法西斯日本、法西斯蒋介石的国民党(GMD,常被称为国民党)和帝国主义的美国。西方的宣传喜欢审查屏蔽这样一个事实,即美国向国民党提供了数十亿美元的武器、物资和训练,10万红白蓝两色军事人员与他们并肩作战,还有许多剩余的日本军队,试图消灭不可阻挡的中国共产党革命。

Before Japan's surrender on September 3rd, 1945 to China, the United States in the Pacific theater was fighting only 18% of the Japanese Imperial Army. The other 82% were bogged down in China and Japan, thanks to Mao Zedong, the PLA (People's Liberation Army), millions of revolutionary citizen martyrs, whose heroic efforts freed their nation from foreign terrorism and the West's illegal drug cartel (opium, morphine and heroin) that was destroying the Chinese people.

在 1945 年 9 月 3 日日本向中国投降之前,美国在太平洋战区只与 18%的日本帝国军队作战。另外 82%的人在中日两国陷入困境,这要归功于毛泽东、中国人民解放军、数百万革命公民烈士,他们的英勇地努力地使国家摆脱了外国恐怖主义,和西方正在摧毁中国人民的非法的贩毒集团(鸦片、吗啡和海洛因)。

The Allies had a hell of time fighting against only 23% of Germany's might in France and the US had its hands full fighting 18% of Japan's forces. Let's be honest, if it weren't for the Russians and Chinese killing the vast majority of fascist Axis troops, and dying themselves by the tens of millions to reach victory, it's highly unlikely the Allies would have gotten very far against a bigger force in the two theaters. In both cases, the Allies got into World War II when Russian and Chinese victories were already a foreseen conclusion.

盟军在法国与德国只有 23%的兵力作战,而美国则全副武装地与 18%的日本军队作战。说实话,要不是俄罗斯和中国消灭了绝大多数的法西斯轴心国军队,并牺牲了数以千万计的人才能取得胜利,盟军不太可能在这两个战区与一支更大的军队对抗得太远。在这两种情况下,盟军都进入了第二次世界大战,当时俄罗斯和中国的胜利已经是一个预见到的结论。

What we can say is that the Allies helped prevent the Soviets from invading Japan, which they were preparing to do, and they stopped the Red Army in Germany, instead them being able to finish off the Nazi Wehrmacht in France. The Allies can take credit for reducing Stalin's negotiating chips by five countries, France, Belgium, Holland, Luxembourg and Lichtenstein, but that's about it. Germany and Japan would have still lost against the Russians and Chinese, without any Allied participation. These sobering truths are vehemently refuted and censored behind the Great Western Firewall, with two generations of BLPM psychological warfare, ongoing, but are undeniable.

Truman's atomic bombs that incinerated two cities' worth of civilians, Hiroshima and Nagasaki, were not the reason the Japanese emperor surrendered to the United States on August 14th, 1945.

我们可以说的是,盟军准备帮助防止苏联入侵日本,他们在德国阻止了红军,从而让他们能够在法国完成将纳粹韦尔马赫特干掉。盟国可以将此归功于法国、比利时、荷兰、卢森堡和列支敦士登五个国家,从而降低了斯大林的谈判筹码,但仅就这一点而言。如果没有盟国的参与,德国和日本仍然会输给俄罗斯和中国。这些令人清醒的事实在西方防火墙后面遭到强烈驳斥和审查,两代 BLPM 心理战仍在进行,但不可否认。杜鲁门的原子弹烧毁了广岛和长崎两个城市的平民,并不是日本天皇于 1945 年8月14日向美国投降的原因。

First, as background, General Curtis LeMay was transferred from Europe to China in the fall of 1944. He was not satisfied with the destructiveness of classic (saturation) bombing missions with traditional aerial bombs being used in China and Japan. Harvard University had just developed their M69 incendiary bomb, with a war crime concoction of phosphorous and napalm. LeMay's psychopathy and Yankee racism, with being able to

quickly kill lots of "Yellow niggers" on a grand scale (https://chinarising.puntopress.com/2018/01/06/slavs-and-the-yellow-peril-are-niggers-brutes-and-beasts-in-the-eyes-of-western-empire-china-rising-radio-sinoland/), aligned for American genocide in China and Japan. Wuhan, a mighty industrial center on the Yangtze River, and in Mao Zedong's neighbour province, was a hotbed of communist activity, as well as being used by the Japanese as a logistics base. Red Chinks and Yellow Nips was a two-fer trophy for LeMay and the US Air Force. Double the fun.

首先,描述一下背景,柯蒂斯·勒梅将军于 1944 年秋从欧洲调到中国。他对中国和日本使用传统航空炸弹的经典(饱和)轰炸任务的破坏性不满意。哈佛大学刚刚研制出 M69 燃烧弹,带有磷和凝固汽油弹的战争罪混合物。勒梅的精神病和洋基种族主义, 能够迅速大规模地杀死大量的 "黄鬼",

(https://chinarising.puntopress.com/2018/01/06/slavs-and-the-yellow-peril-are-niggers-brutes-and-beasts-in-the-eyes-of-western-empire-china-rising-radio-sinoland/)支持美国在中国和日本的种族灭绝。武汉是长江上一个强大的工业中心,也是毛泽东的家乡邻居省会,是共产主义活动的温床,被日本人用作后勤基地。红下巴和黄夹子是勒梅和美国空军的两座奖杯。对他来说是双倍的乐趣。

On December 18th, 1944, 94 US B-29 Fortress Super Bombers were loaded full, with 500 tons of Harvard's genocidal M69 bombs. In a matter of a few hours, 40,000 innocent Wuhan citizens were incinerated, along with their neighborhoods (www.chinaww2.com/2015/09/12/the-us-firebombing-of-wuhan-part-1/). Not stopping there, the USA continued to mass bomb Taiwan, China, which was isolated and a threat to no one.

1944 年 12 月 18 日, 94 架美国 B-29 要塞超级轰炸机满载而归, 装载了 500 吨哈佛种族灭绝的 M69 炸弹。在几个小时内, 4 万无辜的武汉市民和他们的邻居一起被焚毁(www.chinaww2.com/2015/09/12/the-us-firebombing-of-wuhan-part-1/). 美国没有停止于此, 继续大规模轰炸中国台湾, 然而那时候的台湾是孤立的, 对任何人都没有威胁。

On March 1st, 1945, Tainan, Taiwan, one of the island's largest and oldest cities, 44 B-24 Liberators dropped 387 incineration 500-pound bombs across residential areas. March 12-13, 1945, another 84 1,000-pounders were unleashed on the citizens below. On March 20th, 1945, 34 B-24s finished off the civilian city of Tainan with 260-pound fragmentation bombs, 100-pound napalm bombs and 100-pound incineration bombs, burning untold thousands of innocents.

1945 年 3 月 1 日,台湾台南,台湾最大最古老的城市之一,44 架 B-24 解放者飞机在居民区投下 387 枚 500 磅重的焚化炸弹。1945 年 3 月 12-13 日,又有 84 枚 1000 磅重的炸弹投下来。1945 年 3 月 20 日,34 架 B-24 型飞机从台南平民城起飞,用 260 磅重的碎片炸弹、100 磅的凝固汽油弹和 100 磅的焚化炸弹,燃烧了数千名无辜者。

USA genocide in China continued in Taipei, Taiwan, where only civilian targets were left. On May 31st, 1945, 117 B-24s dropped 3,800 bombs in the heart of the city, in only three hours. Officially, 3,000 were killed, which was likely a gross underestimate, and the wounded weren't even counted, since the US-supported GMD fled to the island after losing to the communist PLA.

The USA's senseless, genocidal bombing slaughter in China was and is completely censored by the BLPM and expunged from the history books.

美国在中国的种族灭绝行动继续在台湾台北进行着,那里只剩下平民目标。1945 年 5 月 31 日,117 架 B-24 飞机在短短三个小时内向市中心投下了 3800 枚炸弹。官方称,有 3000 人丧生,这很可能被严重低估,伤员甚至没有被计算在内,因为美国支持的国民党在输给共产党解放军后逃到了岛上。美国在中国无谓的种族灭绝轰炸屠杀,现在和现在都受到 BLPM 的审查,并被从历史书上清除。

Having shown its effectiveness in exterminating tens of thousands of civilians, as well as incinerating their homes in a matter of hours, it was time for the USA to begin its campaign of genocide in Japan. Kobe was the first city to be scorched off the face of Japan's map, in February, 1945

(https://en.wikipedia.org/wiki/M69 incendiary). American genocidists had the blood lust, racist-filled time of their lives, continuing to incinerate 67 Japanese cities by fire bombing. Millions of women, children and elderly were torched to death, while causing many more millions to be homeless and dying of starvation. With Japan becoming a weak US, postwar vassal, these numbers are heavily officially underestimated.

美国在消灭数以万计的平民以及在几小时内焚毁他们的家园方面表现出了威力,美国是时候开始在日本进行种族灭绝运动了。1945 年 2 月,神户是第一个从日本地图上烧焦的城市 。

(https://en.wikipedia.org/wiki/M69_incendiary). 美国种族灭绝者有血的欲望,在他们人生的时间里充满种族主义的思想。他们继续轰炸焚烧 67 个日本城市火。数百万妇女、儿童和老人被烧死,同时造成数百万人无家可归和饿死。随着日本成为弱小的美国战后的附庸,这些数字被严重官方低估。

Still, the emperor did not call it quits. This, while the United States repeatedly refused Japan's requests to negotiate a surrender. Hiroshima and Nagasaki were simply cities number 68 and 69 to be pulverized into non-existence, along with 200,000 innocents turned to dust. Déjà vu. Tokyo lost 100,000 on March 9th, as many as each of these two A-bombed cities, and millions more were slaughtered in between. The fact that the Japanese knew the two A-bombs were different than the 2,000,000 high-explosive and 5,000,000 incendiary bombs that had already destroyed the country was of no consequence to them

(https://www.answers.com/Q/How many bombs were dropped in Japan during World War 2).

尽管如此,皇帝并没有叫它退出。对此,美国一再拒绝日本提出的谈判投降的要求。广岛和长崎只是 68 号和 69 号被粉碎成不存在的城市,还有 20 万无辜者变成了尘土。3 月 9 日,东京损失了 10 万,这两个被 A 型轰炸的城市中,有多达 10 万人因此丧生,另有数百万人被屠杀。日本人知道这两枚 A 型

炸弹与已经摧毁该国家,这与200万枚高爆炸性炸弹和500万枚燃烧弹不同,这对他们来说没有未来可说的。(https://www.answers.com/Q/How many bombs were dropped in Japan during World War 2).

Losing two more cities on top of the 67 already disappeared was not why he surrendered. What caused the emperor to capitulate was that the Soviet Red Army had just wiped out Japan's best army, the one in Manchuria, in Northern China. The Russians annihilated 80,000 of Japan's finest in just ten days, and were heading for the Yellow Sea coast to launch an invasion of Japan. The thought of 100,000 Red Army troops (he was anti-communist and racist against the "Slavic hoard") swarming over what was left of Japan was why the emperor surrendered, not because the US torched two more cities to the ground, on top of the previous 67. This is another statement of fact that is continually denied by the West's BLPM.

在已经消失的 67 个城市中,又失去了两个城市,这不是他投降的原因。导致天皇投降的是苏联红军刚刚消灭了日本最好的军队,一支位于中国北方满洲的军队。俄国人在短短十天内消灭了 8 万名日本最优秀的人,并前往黄海沿岸发动日本侵略。10 万红军(他是反共的,反对"斯拉夫囤积者")蜂拥而至,这就是天皇投降的原因,而不是因为美国在前 67 个城市的基础上又将两个城市烧成平地。这是西方 BLPM 不断否认的又一事实陈述。

Nor are these some pro-commie ravings. Even uber-establishment *Foreign Policy* magazine admitted the same thing (https://foreignpolicy.com/2013/05/30/the-bomb-didnt-beat-japan-stalin-did/).

Back here in France, there is another dirty, dark secret about D-Day, and that is the Allies gratuitously massacred tens of thousands of French citizens in Normandy, leading up to and after June 6th, 1944. The United States and Britain committed war crimes, by needlessly bombing many cities in Normandy and beyond in France, when they knew that they were not killing German troops, nor destroying their materiel. These genocidal D-Day bombings caused the unnecessary death of 50,000 French citizens, war crimes all. American soldiers also found the time to rape 3,620 French girls and women before and after the invasion. Yank troops also raped 2,420 English lassies behind the lines, and 11,040 German ladies on the front. Given that only one out of ten rapes is ever reported, this shocking truth was undoubted grossly underreported (https://wais.stanford.edu/ztopics/week020105/france_050201_civilianskilledinwwII.htm), as it was in Japan, Korea, Vietnam and everywhere US soldiers are stationed.

这不仅是一些亲共产党的声音,甚至连超级机构的《外交政策》杂志也承认了同样的事情。 (https://foreignpolicy.com/2013/05/30/the-bomb-didnt-beat-japan-stalin-did/).回到法国,关于 D 日还有另一个肮脏、黑暗的秘密,即盟军在诺曼底无端屠杀了数万名法国公民,直至 1944 年 6 月 6 日及其之后。美国和英国犯下了战争罪,不必要地轰炸了诺曼底和法国以外的许多城市,当时他们知道,他们并不是为了杀害德国军队,也不是为了摧毁他们的物资。这些种族灭绝的 D 日爆炸事件造成 5 万名法国公民不必要的死亡,这些全部都是战争的罪刑。美国士兵还被发现了在入侵前后强奸 3620 名法国女

孩和妇女的时间。扬克军队还强奸了 2420 名英国姑娘和 11040 名德国女士。鉴于每十起强奸案中只有一起被报道过,这一令人震惊的事实无疑被严重低估了

All in all, the Allies bombed over 1,500 cities in France, most of them at least 75% leveled. Along with the 50,000 aforementioned massacred, 100,000 French were injured, and millions were left homeless and starving, having lost 420,000 homes, with another 890,000 partially destroyed. Let those numbers sink into your grey matter for a while. The occupying Germans killed around 30,000 Frenchmen, making them look like honorable saints, compared to the bloodthirsty Allies.

总之, 盟军轰炸了法国 1500 多个城市, 其中大多数至少 75%夷为平地。除上述 5 万人外, 还有 10 万名法国人受伤, 数百万人无家可归和挨饿, 42 万所房屋被毁, 另有 89 万所房屋部分被毁。让这些数字被隐藏了一段时间。与嗜血的盟军相比, 占领的德国人杀害了大约 30, 000 名法国人, 使他们看起来像可敬的圣人。

Italy was also gratuitously wiped out by Allied bombs. In fact, over one-third of all Allied bombs in Europe were dropped on France and Italy, with 60,000 Italians also exterminated

(https://impact.ref.ac.uk/casestudies/CaseStudy.aspx?Id=36238). Why, except to weaken two large non-Anglo-Saxon "allies" and make them totally dependent on the USA and Britain, postwar? Spain and Portugal were already loyal fascist dictatorships in service to Western global capitalism, so along with Germany destroyed, the economic, industrial and agricultural heartland of Europe was devastated by all this genocide and infrastructure destruction.

意大利也被盟军的炸弹无端消灭。事实上,欧洲盟军三分之一以上的炸弹投向法国和意大利,6万意大利人也被消灭(https://impact.ref.ac.uk/casestudies/CaseStudy.aspx?Id=36238).

为什么,除了削弱两个大型非盎格鲁-撒克逊"盟友",使他们战后完全依赖美国和英国?西班牙和葡萄牙已经是效忠的法西斯独裁政权,为西方全球资本主义服务,因此,随着德国的被摧毁,欧洲的经济、工业和农业中心地带也因所有这些种族灭绝和基础设施的破坏而遭到破坏。

Having come to Arromanches many times since 1988 (and living here for five years in the late 90s), I can attest that the French are in complete denial about the Allied genocide. It is telling that the English version of Wikipedia lists 50,000 killed, whereas the same page in French records only 20,000

(https://en.wikipedia.org/wiki/Bombing of Normandy and

https://fr.wikipedia.org/wiki/Bombardement de la Normandie). A humiliating and shameful reality that the French cannot face, it was finally publicly acknowledged by a leading official, President François Hollande, in 2014, for the 70th D-Day landing anniversary, right here in little Arromanches-les-Bains

(https://www.bbc.com/news/world-europe-27703724). That year, Russian President Vladimir Putin was

allowed to come participate (the last time since and Xi Jinping never invited). Knowing the true facts about World War II and who really won the war and Putin standing nearby, maybe Hollande made it official out of a guilty conscious.

自 1988 年以来,我曾多次来到阿罗曼奇(90 年代末在这里生活了五年),我可以证明,法国人完全否认盟军的种族灭绝。它告诉维基百科的英文版列出了 5 万名死者,而法语中的同一页只有 20000 人被杀。(https://en.wikipedia.org/wiki/Bombing of Normandy 和

https://fr.wikipedia.org/wiki/Bombardement de la Normandie).法国人无法面对的羞辱和可耻的现实,终于在 2014 年,在小阿罗曼切斯-莱斯-班斯,法国总统弗朗索瓦·奥朗德公开承认了这一现实,这是第 70 个 D 日登陆纪念日的时候。(https://www.bbc.com/news/world-europe-27703724). 那一年,俄罗斯总统弗拉基米尔·普京被允许参加(这是最后一次,习近平从未被邀请过)。知道关于第二次世界大战的真实事实,谁真正赢得了战争,普京站在附近,也许奥朗德正式有罪恶感。

The West developed its bloodlust for massacring millions from the air during World War II. Germany killed 20,000 Brits by aerial bombing. Allies bombed more than 1,000 German cities, just like they did all across France, Italy and Japan, targeting above all else many millions of innocent civilian women, children and elderly and destroying thousands of cultural and religious heritage sites (https://www2db.com/battle_spec.php?battle_id=55). It was even official policy, as told to the bomber pilots,

西方在二战期间为从空中屠杀数百万人而造成了它的血腥的行径。德国通过空中轰炸炸死了 2 万名英国人。盟军轰炸了 1000 多个德国城市,就像他们在法国、意大利和日本各地轰炸一样,首先目标是数百万无辜的平民妇女、儿童和老人,并摧毁了数千处文化和宗教遗产地 (http://www.revisionist.net/bombing-germany.html 和 https://ww2db.com/battle_spec.php?battle_id=55). 这甚至是官方政策,告诉轰炸机飞行员这么做的:

It has been decided that the primary objective of your operations should now be focused on the morale of the enemy civil population and in particular, of industrial workers. The aim is the destruction of German cities, the killing of German workers and the disruption of civilized community life throughout Germany. It should be emphasized that the destruction of houses, public utilities, transport and lives; the creation of a refugee problem on an unprecedented scale; and the breakdown of morale both at home and at the battle fronts by fear of extended and intensified bombing are accepted and intended aims of our bombing policy, they are not by-products of attempts to hit factories. – U.K. Bomber Commander Arthur Harris, 1942, showing pilots a list of 60 German cities to be wiped off the map.

现已决定,你们行动的主要目标现在应侧重于敌方平民的士气,特别是工业工人的士气。其目的是摧毁德国城市,杀害德国工人,破坏整个德国的文明社区生活。应当强调,摧毁房屋、公用事业、运输

和生命:以前所未有的规模制造难民问题;国内和前线的士气崩溃,由于害怕扩大和加强轰炸,被接受,我们的轰炸政策的意图和目的,他们不是企图袭击工厂的副产品。——1942 年,英国轰炸机指挥官阿瑟·哈里斯向飞行员展示了一份 60 个德国城市名单,这些城市将被从地图上抹去。

Having whet their appetite for aerial genocide in World War II, the West went on to even greater crimes against humanity, obliterating millions more in Korea, Vietnam, Cambodia, Laos, Serbia, with many more and now, Iraq, Afghanistan, Libya, Syria, Yemen and elsewhere (https://williamblum.org/chapters/rogue-state/united-states-bombings-of-other-countries and

https://wikispooks.com/wiki/US/Bombing campaigns since 1945). The list is long. This does not even include hundreds of lethal civilian drone strikes, happening day after day.

西方在第二次世界大战中激起了对从空中进行种族灭绝的渴望,接着犯下了更大的反人类罪,在韩国、越南、柬埔寨、老挝、塞尔维亚又消灭了数百万人,而现在,伊拉克、阿富汗、利比亚、叙利亚、也门和其他地方的人类灭绝了更多 (https://williamblum.org/chapters/rogue-state/united-states-bombings-of-other-countries 和 https://wikispooks.com/wiki/US/Bombing campaigns since 1945).这个列表很长。这还不包括持续重复发生的数百起用无人机对平民进行的袭击。

No, it was not German and Japanese fascists who invented it, in spite of all the BLPM brainwash. Western *total war (burn all, steal all, kill all* – and we can add *rape all*) has been perfected since biblical times, where it is sanctioned and glorified in the Old Testament/Torah, and with advances in technology over the ages, is blood splattered across Eurangloland's history books and daily headlines. Nobody does it better.

不,发明它的不是德国和日本法西斯, 尽管所有的 BLPM 洗脑。自圣经时代以来,西方的全面战争 (烧毁一切,窃取一切,杀死一切)——我们可以添加所有)已经完善,在旧约/托拉中,战争受到认 可和美化,而且随着技术的进步,在尤朗洛兰的历史书和每日头条新闻中,血流成河。没有人做得更好。

Key words:

China, China history, China-European relations, China-US relations, Jeff J. Brown, Podcast, Russia, US Empire, 1944, 1988, 2014, 2015, 2019, 70th Anniversary, 75th Anniversary, Allies, Arromanches les Bains, Asia, Atomic Bombs, August 14, Australia, Axis Powers, B-29 Fortress Super Bombers, Belgium, Berlin, Big Lie Propaganda Machine, BLPM, Bombing, Britain, Canada, Chiang Kai-Shek, China, Communism, Curtis LeMay, D-Day, Donald Trump, Drug Cartel, Eastern Front, Emmanuel Macron, Europe, Fascism, France, Genocide, GMD, Great Western Firewall, Harvard, Harvard University, Hiroshima, Holland, Japan, Joseph Stalin, June 6, KMT, Kobe, Le Havre, Lichtenstein, Luxembourg, M69 Incendiary Bomb, Manchuria, Mao

Zedong, March 9, May 9, Moscow, Nagasaki, Nazis, New Zealand, Normandy, Old Testament, Pacific, People's Liberation Army, PLA, Rape, Red Army, Russia, September 3, Soviet, The China Trilogy, Theresa May, Tokyo, Torah, Total War, Truman, United States, US Air Force, Victory Day, Vladimir Putin, Wehrmacht, Western Front, World War II, Wuhan, Xi Jinping, Yangtze River, Yellow Sea

关键词

中国,中国历史,中欧关系,中美关系,卜杰富·布朗,播客,俄罗斯,美国帝国主义,1944年,1988年,2014年,2015年,2019年,70周年,75周年,盟军,阿罗曼奇莱斯班斯,亚洲,原子弹,8月14日,澳大利亚,轴心国,B-29要塞超级轰炸机,比利时,柏林,大谎言宣传机,BLPM,轰炸,英国,加拿大,蒋介石,中国,共产主义,柯蒂斯·勒梅,D日,唐纳德·特朗普,毒品卡特尔,东方战线,伊曼纽尔·麦克龙,欧洲,法西斯主义,法国,种族灭绝,GMD,大西部防火墙,哈佛,哈佛大学,广岛,荷兰,日本,约瑟夫·斯大林,6月6日,国民党,神户,勒阿弗尔,利希滕斯坦,卢森堡,M69燃烧弹,满洲,毛泽东,3月9日,5月9日,莫斯科,长崎,纳粹,新西兰,诺曼底,旧约,太平洋,人民解放军,强奸,红军,俄罗斯,9月3日,苏联,中国三部曲,特蕾莎梅,东京,托拉,全面战争,杜鲁门,美国,美国空军,胜利日,弗拉基米尔普京,韦尔马赫特,西部战线,第二次世界大战,武汉,习近平,长江,黄海